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Podczas ostatniej sesji Rady Gminy Zebrzydowice, radny Eugeniusz Lose zwrócił uwagę na
likwidację fotoradaru, przy Szkole Podstawowej w Kończycach małych. W swojej
interpelacji zwracił uwagę na to, iż w jego opinii jest tam potrzebny i spełniał swoją rolę.

Eugeniusz Lose  pyta w piśmie, czy Gmina będzie mogła wystąpić do Inspekcji Ruchu Drogowego o ponowne
zamontowanie radaru przed szkołą w Kończycach Małych.

Jak wyjaśnia w odpowiedzi radnemu Wójt Gminy Zebrzydowice, okazuje się, że ZDW Katowice jako zarządca tej
drogi wystąpił do UG Zebrzydowice z wnioskiem odsprzedaży Gminie urządzenia, gdyż masz ten nie został przejęty
do użytkowania przez Delegaturę Śląska Głównego Inspektora Drogowego. ZDW jednocześnie poinformowało, że
jeżeli gmina nie przejmie radaru, to zostanie on zlikwidowany (i tak się stało – przyp.red).

Gmina nie przejęła urządzenia, jednak poinformowała, że widzi zasadność jego istnienia w tym miejscu, jako
element służący poprawie bezpieczeństwa użytkowników drogi. Z tego też powodu gmina poprosiła o  ponowne
podjęcie działań zmierzających do jego przekazania Delegaturze Śląskiego Głównego Inspektora Drogowego.

Wójt Gminy wyjaśnił także, że gmina nie zgodziła się na odkupienie masztu, gdyż nie był zlokalizowany w ciągu
drogi, która podlegałaby utrzymaniu i administrowaniu przez gminę. Poza tym gmina nie posiada urządzenia
pomiarowego ani służb do egzekwowania przestrzegania przepisów ruchu drogowego.
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